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Vragen van de leden Marcouch en Hamer (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de minister voor Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht «Vraag geen verlof aan voor staking DJI!» 
(ingezonden 22 april 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht op de site van abvakabofnv.nl «Vraag geen verlof aan voor 
staking DJI»?1 

Vraag 2
Is het waar dat het ministerie van Veiligheid en Justitie een circulaire heeft 
rondgestuurd met daarin richtlijnen hoe om te gaan met stakingen? Kunt u 
deze circulaire voegen bij de antwoorden op deze vragen? 

Vraag 3
Is het tevens waar dat in de circulaire is opgenomen dat als men mee wil 
doen aan een collectieve actie, verlof moet worden aangevraagd? Zo ja, 
waarom wordt in de circulaire dit voorstel gedaan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de kern van een georganiseerde staking is dat je 
werkzaamheden niet verricht die je wel geacht wordt te verrichten? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Hoeveel werknemers hebben naar aanleiding van deze circulaire een 
verlofdag opgenomen om mee te kunnen doen aan de collectieve actie, 
terwijl ze recht kunnen hebben op een stakingsvergoeding van de vakbond? 
Bent u bereid het verlofverzoek van deze medewerkers terug te laten draaien? 
Zo nee, waarom niet?

1 http://www.abvakabofnv.nl/nieuws/nieuws/517158-vraag-geen-verlof-aan-voor-een-staking/
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